
 

 

Protokoll Tärby byalag årsmöte 3 mars 2024 kl 15 

§1 Årsmötets öppnande  

Maria Österbacka öppnade mötet. 

§2 Frågan om mötet är stadgeenligt utlyst 

Mötet ansågs stadgeenligt utlyst. 

§3 Fastställande av mötets dagordning 

Mötets dagordning gicks igenom och fastställdes. 

§4 Val av ordförande för mötet 

Maria Österbacka valdes till mötesordförande. 

§5 Val av sekreterare för mötet 

Lotta Liedberg valdes som sekreterare för mötet. 

§6 Val av två justeringspersoner tillika rösträknare 

Christer Kalén och Åke Jansson valdes till justeringspersoner och rösträknare. 

§7 Föregående årsmötesprotokoll  

Föregående årsmötesprotokoll gicks igenom och det visade sig att suppleanterna valdes på 2 

år förra året men normalt skall dessa väljas på 1 år. Föregående årsmötesprotokoll lades till 

handlingarna. 

§8 Verksamhetsberättelse för verksamheten föregående år samt beslut om 

dess godkännande 

Maria gick igenom verksamhetsberättelsen och denna godkändes av mötet. 

§9 Behandling av föreningens bokslut och revisorernas utlåtande över detta 

samt beslut om fastställande av bokslutet 

Eva Lundh gick igenom bokslutet och svarade på frågor. Finns öronmärkta pengar för 

äpplepressen som skall nyttjas 2024 samt specifika pengar för att bygga en altan. Vi har köpt 

kodlås, dammsugare, gardiner mm. Lite service på hjärtstartare och värmepump genomfört 

2023. Försåld el var på 2500 kr. 

Revisorerna tillstyrker att fastställa bokslutet. Mötet fastställde bokslutet. 

§10 Frågan om beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen 

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2023. 

§11 Val av ordförande på två år 

Valberedningen föreslår Lotta Liedberg. Mötet valde Lotta Liedberg. 

 



 

 

§12 Val av styrelse 

- Val av två ledamöter på två år samt en suppleant på 1 år. 

Valberedningen föreslog Agnes Agocs, Per Levinsson och Frida Sternfeldt som valdes på 2 år 

av mötet. 

Suppleant Johannes Fred valdes på 1 år.  

§13 Val av två revisorer på ett år, varav en sammankallande 

Magnus Liedberg och Lasse Österbacka valdes som revisorer. Magnus är sammankallande. 

§14 Val av valberedning på ett år varav en sammankallande 

Maria Österbacka och Johan Skinnari valdes till valberedning där Maria är sammankallande. 

§15 Genomgång och röstning av nya stadgar 

De nya stadgarna förändrades främst för att föreningen bytt namn och därmed behöver 

stadgarna ändras. Detta för att banken skall ha både protokoll o stadgar med rätt namn för att 

kassör skall kunna teckna föreningen. Beslutades att mötet kan anta de nya stadgarna. Både 

mötet och styrelsen önskade dock att styrelsen skall jobba vidare med stadgarna under 2024 

så att dessa blir bättre anpassade. 

§16 Behandling av ärenden som av styrelsen förelagts av årsmötet 

 Tärbys byalags fortsatta verksamhet. Väldigt få kommer på aktiviteterna 

och styrelsen undrar om medlemmarna vill att Byalaget skall fortsätta och 

vilken verksamhet som i så fall önskas. Styrelsen önskar input från 

medlemmarna. 

Åsikter från medlemmarna på mötet: 

- Viktigt att ha lokalen då den finns för byborna, medlemmarna och deras aktiviteter och 

även för kyrkans sammankomster.  

- Spontana initiativ är värdefulla tex odlingsgruppen.  

- På tillställningar som Valborg och Gulaschafton kommer många. 

- Tidigare fanns våffeldagar, tipspromenader, sammankomster och de brukar vara 

välbesökta. Kanske ha några sådana aktiviteter. 

- Anslagstavla att sätta upp aktiviteterna, särskilt för de som inte använder Facebook. 

- Lotta informerade om hantverkskvällarna, vem som är välkommen och man tar med sig 

det man vill jobba med. 

- Frågan om att uppdatera hemsidan så att den gamla informationen om gårdar o torp 

kommer med. 

- Ljusstöpning vid jul önskas. Rolf och Gun har utrustning, Maria kanske kan hjälpa till.  

- Hör gärna av er till styrelsen vilka aktiviteter ni vill ha. Styrelsen kan hjälpa till med att 

ordna utskick, upplåsning mm men själva aktiviteterna kan ordnas av medlemmerna 

själva.  

- Länk från Facebook till hemsidan där protokollen publiceras. 

- Städgrupp till lokalen, Per Levinsson, Magnus Liedberg och Eva Lundh kan ingå i 

denna grupp. 

- En liten lathund på väggen vad man skall göra i lokalen innan man går hem (städa, 

diska, ta med sig sopor etc). 



 

 

Motioner (biläggs protokollet): 

• Ostprovning med Olivia, stort intresse finns. Formulera om så att styrelsen får mandat 

kontakta Olivia, undersöka villkor, maxantal och pris. Styrelsen får besluta om 

sponsring. 

Årsmötet antog motionen. 

• Motion om busskuren. Kan få landsbygdsutvecklingsstöd för detta. Men bästa är att 

använda ortsmiljonen då detta önskemål togs upp i samband med möte med 

företrädare för ortsmiljonen.  

Årsmötet beslutade att vi kan anta motionen. 

• Ändring av föreningens stadgar. Specifikt detta med motioner är viktigt att ändra. Finns 

förslag på stadgar på hembygdsgårdarnas riksförbund  

Årsmötet beslutade att vi kan anta motionen. 

• Tvålkurs förslag som programpunkt tex under hösten.  

Årsmötet beslutade att vi kan anta motionen. 

• Studiecirkel i By-beredskap. Önskar att en styrgrupp för projektet bildas. Finns bidrag 

att söka för detta projekt från Leader Sjuhärad. 

Årsmötet beslutade att vi kan anta motionen. 

§17 Beslut om medlemsavgiften 

Oförändrad på 200 kr per familj eller alternativt 100 kr per medlem. Det går också bra att 

betala in valfri högre summa för de extra generösa. 

§18 Övriga frågor 

Åke informerade om att vår bygdegård skall kunna vara en sk Trygghetspunkt utifrån att man 

på många platser i Sverige arbetar med att stärka beredskapen. En punkt att ta vidare i 

studiecirkeln.  

Milstenen kommer att lagas och är snart klar, därefter kommer hela milstenen att byggas upp. 

§19 Årsmötets avslutande  

Maria avslutade årsmötet och Åke Jansson samt Per Flensburg avtackades med blommor. 

Därefter bjöds det på smörgåstårta. 

 

Mötesordförande   Sekreterare 

 

 

Maria Österbacka   Lotta Liedberg 

 

 

Justeras    Justeras 

 

 

Christer Kalén    Åke Jansson 


